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IEEE @minvws.ni]; StockerIEXEDN: [F. (EXE) ERED @minvws.ni]To:

From:
; A )

Sent: Wed 12/2/2020 7:48:24 PM

Subject: RE: beantwoording vragen Groen Links Kamerdebat begroting 2021

Received: Wed 12/2/2020 7:48:25 PM

Ik kijk even naarR] maar ik vind deze lijn in tegenspraak met de Green Deal waar de handtekening van VWS ook onder

staat. Onderzoek naar veilig hergebruik maakt daar onderdeel vanuit, het is niet voor niets dat de GR daar onderzoek naar gaat
doen. Duurzaamheid niet meenemen in het antwoord is een gemiste kans.

Suggestie:

van: SEED ES EES(EKER ris.

Verzonden: woensdag 2 december 2020 20:30

or: EEE. (ERED) SERED ives. IRIE. (EE) ERE mins.

Onderwerp: RE: beantwoording vragen Groen Links Kamerdebat begroting 2021

Ha beiden,

Ik krijg reminders waar mijn antwoord blijft en het moet nog langs mijn BT-er, hebben jullie nog aanvullingen?

Groet,

ver HED I EINE (ENEDVerzonden: woensdag 2 december 2020 19:23

Aan: [EARNB BE)JBEN minvws.nl>;BEE (5.1.20
Onderwerp: RE: beantwoording vragen Groen Links Kamerdebat begroting 2021

@ minvws.nl>

Beste allen,

Ik heb nu onderstaand antwoord. Jullie kunnen zien dat dat een iets andere insteek heeft en dat is bewust. Hoewel ik jullie
inbreng begrijp, hebben wij tegelijkertijd te maken met een enorm kritische inspectie op het gebied van kwaliteit van medische

hulpmiddelen/beschermingsmiddelen, en ook de inspectie SZW heeft heel duidelijk uitgesproken dat het hergebruik van

beschermingsmiddelen zo snel mogelijk moest stoppen. Ik heb aan die kant dus weinig ruimte voor nieuwe plannen.

Ik wil in deze antwoorden geen verwachtingen scheppen die we niet kunnen waarmaken. GL vraagt of hergebruik van

beschermingsmiddelen nodig is om tekorten tegen te gaan. Onze GMT inzet is juist dat we toekomstige tekorten willen

voorkomen maar op een andere manier, niet met hergebruik.

Ik kom daarom nu tot de volgende beantwoording. Hoor graag ofjullie daar nog iets op willen aanvullen.

Groet,
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Verzonden: woensdag 2 december 2020 19:16

aR minune.i> ENED. EEE<EM>
Be. (EAELN) minvws.nl>

Onderwerp: RE: beantwoording vragen Groen Links Kamerdebat begroting 2021

In algemene zin: professionals en zorgorganisaties denken vaak dat disposable vereist is, maar dat is lang niet altijd het geval.
Goed desinfecteren is vaak net zo veilig als een nieuw product. Daarvoor heeft de zorg wel de industrie nodig: er moet

voldoende aanbod van veilige reusable producten zijn. Het kan interessant zijn de mogelijkheden voor een ketenaanpak a la

Plastic Pact te verkennen om een grotere markt voor reusable te creéren

Verder: de Gezondheidsraad gaat volgend jaar met de volgende vragen aan de slag:

Welke bijdrage kan hergebruik (en circulariteit) leveren om de kwetsbaarheid van de zorg te verminderen voor tekorten aan

hulpmiddelen. Hierbij spelen zowel medische (kwaliteit en veiligheid van zorg), ethische (welke risico’s zijn acceptabel en welke

niet), juridische (welke wetgeving is nodig), bedrijfseconomische (kosten van materialen) als maatschappelijke factoren

(draagvlak) een rol. Hierbij onderscheiden we:

+ het herverwerken van single use medische hulpmiddelen en persoonlijke beschermingsmiddelen
+ circulaire hulpmiddelen- ontworpen voor hergebruik (circulaire hulpmiddelen & beschermingsmiddelen).
e het recyclen van materialen uit medische hulpmiddelen en persoonlijke beschermingsmiddelen die in de afvalfase

belanden.

Ten slotte: de NEN legt momenteel de laatste hand aan een leidraad ‘Duurzame medische hulpmiddelen: disposables en

reusables’. De leidraad is geschreven en bedoeld voor alle mogelijk belanghebbende partijen in de keten van medische

hulpmiddelen, van fabrikant/leverancier, tot aan de eindgebruiker. Doel is om hergebruik veilig mogelijk te maken

Van: EEE JEBEHeminvws.ni>
Verzonden: woensdag 2 december 2020 17:19

minvws.nl>

Onderwerp: RE: beantwoording vragen Groen Links Kamerdebat begroting 2021

Hoi we doen dit samen met GMT die m.i. de eerst verantwoordelijke is voor een antwoord op deze vraag. Het is bekend

dat hetjuridisch niet kan maar er zijn wel in het kader van corona noodmaatregelen genomen. En zijn eer door de NEN met de

verschillende stakeholders gesprekken gaande over de mogelijkheden om eerder vastgelegde uitgangspunten te herzien. Mijn
voorstel is om de beantwoording via GMT te laten verlopen. Mijn collega is al gevraagd met GMT contact over de beantwoording
van deze vraag.

(10)(2e)

Green Deal
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

FERRI

i

Verzonden: woensdag 2 december 2020 17:15

Aan: DEES LI. BED JEEMeminvws.ni>
Onderwerp: RE: beantwoording vragen Groen Links Kamerdebat begroting 2021

Besteflo)F:)]

Ik zie graag zsm een antwoord tegemoet maar ik moet jullie nu alvast teleurstellen: juridisch mag het in veel gevallen niet, om

spullen her te gebruiken. Dit om te voorkomen dat jullie hier een te positief beeld schetsen van de mogelijkheden waarschuw ik

daar alvast even voor.

Groet,
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